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2018Z14498 

Vragen van het lid De Groot (D66) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het afschieten van verwilderde katten (ingezonden 
3 augustus 2018). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Moet de verwilderde kat afgeschoten 
worden?»1 

Vraag 2
Heeft u kennisgenomen van het artikel «De serieuze jager schiet geen katten, 
de killer wel»2 

Vraag 3
Is er volgens u sprake van een probleem met verwilderde huiskatten? 

Vraag 4
Kunt u inzichtelijk maken hoe groot de populaties van zwerf- of verwilderde 
katten in stedelijke gebieden en in buitengebieden zijn? 

Vraag 5
Kunt een inschatting maken wat de predatie van vogels door verwilderde 
katten is? 

Vraag 6
Op welke manier kan volgens u de Trap, Neuter and Return (TNR)-methode 
succesvol worden toegepast als diervriendelijker alternatief voor het 
afschieten van katten en wat zijn de kosten hiervan? 

Vraag 7
Bent u bekend met de situatie in België, waar veel minder zwerfkatten in het 
asiel terecht komen door de verplichte kattensterilisatie? 

1 NRC, 27 juli 2018, https://www.nrc.nl/nieuws/2018/07/27/moet-de-verwilderde-kat-worden-
afgeschoten-a1611415

2 NRC, 1 augustus 2018, https://www.nrc.nl/nieuws/2018/08/01/kattenjacht-de-serieuze-jager-
schiet-geen-katten-de-killer-wel-a1611760
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Vraag 8
Overweegt u om een sterilisatieverplichting in te voeren in Nederland? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 9
Kunt u aangeven hoe het staat met de uitvoering van de motie De Groot3 

over het laten registeren van katten? 

Toelichting 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Van 
Kooten-Arissen (PvdD), ingezonden op 1 augustus 2018 (vraagnummer 
2018Z14456).

3 Kamerstuk 28 286, nr. 958
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